



Styrelsemöte Göta MS

Protokoll 2023-01-30

Ordinarie deltagare

Lars-Göran Ståhl Ordförande
Jonathan Thorsell Vice Ordförande
Elenor Bodin Kassör
Niklas Gustafsson Endurokommittén
Markus Marteliusson Crosskommittén
Linda Ytterbom
Patrik Lindberg
Lotta Reden
Christer Jansson

Övriga deltagare

Agenda

1. Mötets öppnande (NG)
2. Val av justerare (MM)
3. Föregående protokoll (PL)
4. Skrivelser m.m. (LG)
 - Resultat och balansrapport, nov-dec ej inkommit, men skickat frågan till Åsa
 - Medlemmar, **klubbyten i TA perioden 4st varav 2st nya till Göta.**
Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 1456 (21st nya) varav 1246 (18st nya) män och 210 (3st nya) kvinnor.
 - Övrigt hela verksamheten;
 - Valberedningen börja med samtal med styrelsen samt medlemmarna. Fokus på att få fler kvinnor till styrelsen och klubbarbete över lag.
 - Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo?
 - Utbildning miljö hos Svemo för Håkan Nielsen, hur ser det ut med dessa?
 - Kommunens verksamhetsbidrag är krångligt och vad som gör att man kan få mer hjälp känns oklart. Linda har fått en inbjudan om att vi kan få en information om hur underlagen skall fyllas i. L-G vidarebefordrade mailet från kommunen till alla i styrelsen. Nu är det på gång igen feb-mars.
 - Pärnan deltagar på mötet med ny information. Han tar med sig fråga angående tävlingsledare.
 - Han informerade om återstartsbidrag från Svemo, Lotta och Linda kollar.
 - Fråga kom upp om Lotta och Linda skulle kunna vara dom som höll koll på kommunala bidragsansökningar?

5. Crosskommitté rapport (MM)

- Tävlingar är USM 85, JSM och Tjej MX, serien startar 3/6 och krockar med Mälarfräsen 3-4/6, nytt datum.
- Crosskolan som förut med ändring på onsdagar av upplägget. Startar måndag v 16.
- Läger 1-2/4.
- Fråga om avgiftshöjning för besökare av crossbanan.
- Östras crosskommitte har lite kaos på grund av avhopp.

6. Endurokommitté rapport (NG)

- Nya träningsvästar har kommit till cykelhörnan.
- Tävlingskalendern läggs ut på FB.
- För GötaPokalen så är delar S1 stängt 9 sept så nya datum måste hittas eller annat område.
- Tävlingkommitte sätts ihop inkl tävlingsledare för detta.
- Svenska Motorklubben frågar Göta om vi vill arrangera Novemberkåsan 2024 eller 2025.
- Budget direkt till LG.

7. Motorområdet LedR (LG, MM, NG)

- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar
- Vattenläcka i källaren åtgärda det som är nedtaget i vår 2023.
- Nytt fönster i kiosken/köket som är öppningsbart är inköpt, montage i början på mars.

8. Övriga frågor (LG)

Uppdateringar på hemsidan som behöver fixas till. Se mail till NG o MM Info Nisse
Inbrott i klubbhus, godis och dricka stulet, fönster bytt, aktuellt med galler för fönster?
Årsmöte i slutet av Mars, genomgång vad som ska anskaffas och färdigställas, Linda fixar blommor, prisutdelning.

9. Nästa möte (LG)

2023-02-27